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PROTOKÓŁ NR  48 /2022 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 29 marca 2022 roku. 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 830. 

        Zakończenie posiedzenia – godz. 1330.  

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rady Miejskiej w Łobzie  – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista obecności 

stanowi zał. nr 2 do protokołu . 

 

Posiedzeniu przewodniczył, z upoważnienia przewodniczących stałych komisji 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Rady Miejskiej w Łobzie Marek Rokosz. 

 

Zasadniczym tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów poddawanych pod obrady 

Rady Miejskiej na sesji w dniu 31 marca 2022 roku. Porządek obrad oraz materiały radni  

i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji – 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Rady Miejskiej w Łobzie 

Marek Rokosz. Przywitał wszystkich zebranych. Stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze 

łącznie 14 członków wszystkich komisji. W związku z tym posiedzenie jest prawomocne. 

  

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że porządek obrad oraz materiały radni i zaproszeni 

goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji. Zapytał, czy są 

wnioski o zmianę porządku posiedzenia. 

Wobec braku zgłoszeń porządek posiedzenia uważa się za przyjęty. 

 

3. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym.  

Przed przystąpieniem do omówienia informacji o pracy Burmistrza Łobza, Komisja 

wysłuchała informacji przedstawionej przez Wicestarostę Krzysztofa Gwoźdźa w sprawie 

wyznaczonych w powiecie łobeskim miejsc noclegowych przeznaczonych na przyjęcie 

uchodźców wojennych z Ukrainy. Jednym z tych obiektów jest Hala Sportowo-Widowiskowa 

w Łobzie. Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz podziękowała wszystkim mieszkańcom 

za zaangażowanie i humanitarne podejście do tej sprawy.   

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk w odniesieniu do informacji o pracy 

Burmistrza Łobza zapytał o spotkanie z firmą Kentaur.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła odpowiedział, że spotkanie dotyczyło m.in. wydzierżawienia 

magazynów.  

Radna Wiesława Romejko zwróciła się z prośbą, aby w Informacji o pracy Burmistrza Łobza 

widniały spotkania z przedsiębiorcami.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła odpowiedział, że nie o wszystkich negocjacjach handlowych z 

przedsiębiorcami możemy mówić. Na sesji odniosę się do jednego z punktów obrad w tej 

sprawie.   

 

Ad. 4 Informacja Prokuratury Rejonowej w Łobzie o stanie przestępczości i jej 

zwalczaniu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zwrócił uwagę, że w niniejszej 

informacji pojawiła się bardzo dobra ocena współpracy prokuratury z MGOPS w Łobzie.   

To jest ważne, że jednostka, na którą mamy wpływ tak dobrze się spisuje.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 5 Informacja Komendy Powiatowej Policji w Łobzie o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie gminy i miasta 

Łobez w 2021 roku. 

Z uwagi na nieobecność Komendanta Policji w dzisiejszym posiedzeniu komisji, pytania do 

informacji zostaną zadane na sesji.   

 

Ad. 6 Informacja Straży Miejskiej w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie gminy i miasta Łobez za rok 2021. 

Wprowadzenia do niniejszej Informacji dokonał Starszy Inspektor Straży Miejskiej w Łobzie 

Leszek Bryczkowski.  

Radna Joanna Janicka – Lont powiedziała, że jest to bardzo dużo pracy jak na jedną osobę. 

Opowiedziała się za zatrudnieniem  drugiego strażnika. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poparła wypowiedź radnej Joanny Janickiej – 

Lont. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła odpowiedział, że dyskutowaliśmy dużo na ten temat i mamy 

rozwiązanie tej sytuacji. Będziemy to analizować w kontekście przyszłorocznego budżetu.     

 

Ad. 7 Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie w 

zakresie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Łobez za rok 2021; 

Omówienia niniejszej Informacji dokonał Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie 

bryg. mgr inż. Jacek Dziurdz. W dalszej części wypowiedzi udzielił odpowiedzi na zapytania 

radnych. 

 

Ad. 8 Informacja Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP RP w Łobzie  

o działalności statutowej struktur OSP gminy Łobez za rok 2021; 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz skierowała wielkie podziękowania na ręce 

obecnego dziś Kazimierza Szczepańskiego członka Zarządu OSP właściwie za wszystko.  

Głos Strażaków Ochotników jest słyszalny, brany pod uwagę i pod każdym względem 

możecie Państwo na nas liczyć.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła - wielkie podziękowania wszystkim druhnom i druhom oraz 

Zarządom Ochotniczych Straży Pożarnych za gotowość działania za aktywność i za 

poświęcenie swojego zdrowia i czasu na rzecz ochrony życia i mienia naszych mieszkańców.    

 

Ad. 9 Informacja Burmistrza Łobza o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego  

w gminie Łobez za rok 2021; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk - należałoby się zastanowić nad 

przygotowaniem zestawu podstawowych informacji dotyczących obronności. Mieszkańcy 

dopytują, ile mamy schronów w gminie, co mamy zrobić w wypadku ataku, jakie są sygnały 

alarmowe.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

- przerwa 10 minut –  

 

Ad. 10 Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobzie za rok 2021; 

Radna Joanna Janicka – Lont  
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Wprowadzenia do niniejszego Sprawozdania dokonała Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska. Nastepnie udzielenia odpowiedzi na 

pytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz wyraziła słowa podziękowania za wspaniałą 

organizację pracy za szereg działań oraz ogrom pracy związany z procesem przekształcenia 

ośrodka. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Wijatyk – świetny syntetyczny materiał, dziękuję za jego 

bardzo dobre i profesjonalne przygotowanie.  

 

Ad. 11 Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie za 

rok 2021; 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz poinformował, że z przyczyn osobistych nie może 

być dziś z nami dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie Monika Smulska. 

Następnie wyraził słowa podziękowania za oddanie i zaangażowanie w pracę wszystkich 

pracowników Środowiskowego Domu Samopomocy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Ad. 12 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za tok 2021; 

Omówienia niniejszego Sprawozdania dokonał Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i 

Zdrowia Piotr Blumensztajn. W dalszej części wypowiedzi udzielił wyjasnień w sprawie 

funkcjonowania klubu Abstynenta w Łobzie.  

Ad. 13 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań w 2022 roku; 

Omówienia niniejszego Sprawozdania dokonał Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i 

Zdrowia Piotr Blumensztajn. Dodatkowych informacji udzieliła Dyrektor Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska.  

Uwag nie zgłoszono.  

Ad. 14 Informacja o lokalach mieszkalnych, w których wykonano remonty o wartości 

powyżej 5.000 zł w roku 2021; 

Wprowadzenia do informacji dokonał podinspektor Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami Piotr Gorgoń.  

Uwag nie zgłoszono.  

Ad. 15 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022; 

 

Omówienia niniejszego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału Edukacji Kultury  

i Zdrowia Piotr Blumensztajn. 

Po omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 13 radnych. 

 

 

Ad. 16 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2021; 
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Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę 

do niniejszego projektu uchwały. W dalszej części wypowiedzi szczegółowo omówiła 

wprowadzane zmiany.   

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 13 radnych. 

 

- przerwa do godz. 14:00 –  

 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz, po przerwie i sprawdzeniu kworum wznowił wspólne 

posiedzenie komisji stałych. 

Ad. 17 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę 

do niniejszego projektu uchwały 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 10 radnych. 

 

Ad. 18 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Dyrektor Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Wijatyk zaproponował wprowadzenie korekty stylistycznej 

w treści załącznika w §7 ust. 1 pkt 2) w brzmieniu „..tworzenie warunków umożliwiających 

mieszkańcom Gminy Łobez samodzielne funkcjonowanie.” Dyrektor Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska odpowiedziała, że 

przeanalizujemy to do sesji.  

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 10 radnych. 

 

Ad. 19 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych na terenie gminy Łobez; 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Radna Krystyna Bogucka zapytała jaka jest opłata za dochowanie urny do istniejącego grobu 

dla dwóch trumien.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

odpowiedziała, że za taki dochówek jest jednorazowa opłata.   

Zdaniem radnej Wiesławy Romejko opłata za dochowanie urny do istniejącego grobu wynika 

z pkt 7 w niniejszym cenniku opłat.  

Kierownik Małgorzata Różańska dopracujemy to do sesji. 

 

Po szczegółowym omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały 

zaopiniowano pozytywnie przy 8 głosach „za” i 2 „wstrzymujących się”. 

Ad. 20 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia Regulaminu 

określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników; 
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Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie - 

jednogłośnie. Głosowało 10 radnych. 

 

Ad. 21 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łobez na rok 2022; 

Omówienia projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie - 

jednogłośnie. Głosowało 10 radnych. 

 

 

Ad. 22 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/250/2021 

z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii rozwoju Gminy Łobez   pn. "Strategia Rozwoju Gminy Łobez na lata 

2021-2027 z perspektywą do roku 2035", w tym trybu jej konsultacji; 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień przedłożonych prze Kierownika Wydziału Inwestycji i 

Rozwoju Lokalnego, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie - jednogłośnie. Głosowało 

10 radnych. 

 

Ad. 23 Zajęcie stanowiska wobec skargi na działanie Burmistrza Łobza.  

Treść skargi oraz stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji, radni otrzymali na piśmie. 

 

Jednogłośnie uznano, że skarga jest niezasadna. 

 

Ad. 24 Informacje i komunikaty. 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska 

zaapelowała o wsparcie i przynoszenie do punktu zbiórki przy ul. Browarnej artykułów 

żywnościowych z długotrwałą datą ważności.  

 

Ad. 26 Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Terenów 

Wiejskich Marek Rokosz zamknął wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej  

w Łobzie. 

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

Przewodniczył 

 

Przewodniczący 

Komisji Terenów Wiejskich  

 

  Marek Rokosz 

 

Protokołowała: 

Aneta Dajnowska 


